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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Maria Malmer Stenergard (M)

2022/23:5 Sanktioner mot kommuner som inte tar emot kvotflyktingar

Staffanstorps kommun valde våren 2022 att medvetet att bryta mot svensk lag 
då man nekade att ta emot de kvotflyktingar som anvisats till kommunen från 
Migrationsverket. Det ska ha varit i mars månad som den moderatledda 
kommunstyrelsen i Staffanstorp fattade beslutet att inte ta emot kvotflyktingar. 
Ett beslut som det inte fanns lagligt stöd för att fatta.

Den nya högerregeringen har meddelat att antalet kvotflyktingar till Sverige ska 
reduceras kraftigt. Kvotflyktingar är de mest sårbara flyktingarna, som UNHCR 
tillsammans med Migrationsverket väljer ut. Regeringens nya linje är mycket  
beklagansvärd, men oaktat detta blir systemet ohållbart om kommuner 
bestämmer sig för att inte respektera lagen.

Även om det så här långt har handlat om ett fall med Staffanstorps 
kommun finns det en uppenbar risk att fler kommuner skulle följa deras 
exempel om regeringen inte visar att lagbrott får konsekvenser. Det skulle även 
kunna ske på andra områden.

I dagsläget finns inga sanktioner för staten gentemot en kommun som aktivt 
väljer att bryta mot lagen.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Maria Malmer Stenergard:

 

Avser statsrådet att ta initiativ för att kommuner som inte tar emot 
kvotflyktingar ska mötas av någon sanktion?

………………………………………

Rasmus Ling (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-10-20
Besvaras senast
2022-10-26 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


